
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
04. 03. 2019 

Kolej Sinkuleho 

Zápis provedl: Jiří Hanuš 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:12 

1 Schválení programu schůze 
Prezident Stanislav Jeřábek přivítal přítomné delegáty a seznamuje je s ním navrženým 
programem, který byl zaslán do konference parlamentu. 
 

1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede S. Jeřábek, typ: informace, čas: 5 min.) 
3. Info z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 10 min.) 
4. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
5. Prezentace výročních zpráv (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 60 min.) 
6. Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby) 
7. TPPPPPPPP (vede: S. Jeřábek, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 

 
Standa si sype popel na hlavu, že vyhlásil zasedání pozdě, kvůli administrativě - řešil jiné věci. 
Standa: Má někdo problém s tím, že PAR byl vyhlášen později? 
Raději schválíme usnesení. 
 
Usnesení 19-03-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT bere na vědomí nedodržení lhůty v Jednacím řádu,            
článku III. odstavec 4. a schvaluje program zasedání dle programu, který byl zaslán             
do konference parlamentu SU ČVUT dne 4. 3. 2019” 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

2 Představení delegátů 
Standa se představuje, někdo ho nemusí znát. 
Standa je doktorand na FITu, začal 2014 jako delegát v AS ČVUT, od 10. 2. 2019 je prezident 
SU. 
Představuje se Martin Němec z FIT++, bakalář 2. rokem. Je v představenstvu FIT++. 
Proton: Nemá cenu říkat civilní jméno, je z AVC a není student, je zástupce delegáta. 
Marek: Je z ISC, zastával nějakého koordinátora, studuje Jaderku, laserovou techniku. 
Vít: Je delegát za eFDrive. 
Standa děkuje. 

3 Informace z klubů 
Silicon Hill: Proběhl Installfest, po 10 letech organizoval Jakub Jančička; turnaj v            
pingpongu; doplňovací volby do představenstva SH; 31. 3. 2019 končí sekretářka, společně            
s prezidentem hledají náhradu. 
AVC: Barista roku; proběhla obrovská Bitva o Prahu, kde se streamovalo; jedou akci za              
akcí. 
ISC: Přivítali 300 členů; Jazykové kurzy - Irská keltština; tuto středu culture evening; kurz              
jógy; spolupracují z jinými univerzitami - Prague Pub Quiz, v Cafe Kampus - hlavní              
organizátor je  VŠE  
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IAESTE: Veletrh 9. a 10. 4. - 200 firem na 5 různých místech, jsou konečné přípravy, zve                 
nás na číši vína, od půl 5. Budou se bavit firmy a studenti. Je to úterý a středa. 
Připravují průvodce prváka, poprosí nás na maily, a každý klub bude mít odstavec, na              
Buben prý nedostali mail. 
Standa: dají se prý použít predsedove@su.cvut.cz a také pr@su.cvut.cz  
SINCOOLKA: Uvítací retropárty, soutěž kostýmů, účastnili se na SGL, začaly řádné volby            
do představenstva - ke konci měsíce by měli znát nové představenstvo 
MASAŘKA: Plotrovna a individuální studovna, dokončují posilovnu, zvou nás příští čtvrtek           
párty v -1. podlaží a oslavíme, tvz. U Honzíka. Mělo by dojít k odstávce proudu. Možné                
výpadky internetu. Vyřeší s Pavlem Valachem. 31. 3. 2019 
EFD: Nádražky v dubnu, exkurze do Vyšehradu, Uzel, exkurze do medovinárny, a zve nás              
na za měsíc na zasedání PAR k ním.  
GALIBI: Stárnou, existují, chtějí nové lidi, každý týden volejbal plavání, deskovky. 
BEST: Rozběhli meetingy, připravují UNIT, propagujou kurzy v nabídce, kancelář vyřizují,           
tak se poptávají všude možně. 
BION: Povedl se zprovoznit systém k připojení k internetu, připravují se na fakultní ples 15.               
3. 2019. 
FIT++: Rozjížděli jsme Rehab, kde pomáhali Biomedicíni a byl pilot, jak správně sedět u              
počítače, asi se to bude rozšiřovat. Bylo SGL za FIT++ v Ačku, kde bylo 5 klubů. FIT Párty                  
bude v Klubovně 2. 4. 2019. 
+/-FEL: Připravuje se soubor v programování mezi FIT a FEL 13. 4.  

4 Info z Akademického Senátu 

Jednalo se o úpravě tarifů - většina pro zvětšení. Hodnocení pracovišť podle výsledků vědy              
Jaký vedoucí, budoucí vedoucí? Vyhlášeny doplňovací volby. Jsou schváleny nové ubytovací           
dokumenty - souvisí s Bubenčem - přednost mají studenti VŠ a absolventi do 5 let. 

V ubytovacím řádu SÚZ je klauzule na ubytování, že jsou pokoje zajištěné pro aktivní z klubů                
SU. 

Řeší se to obecně - řešilo se prý na RSS, ubytování je i pro uchazeče - Standa pošle mail do                    
kolejních klubů.  
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5 Prezentace výročních zpráv 

Dostáváme se k prezentaci. Standa je víceméně spokojen a děkuje těm, co ji poslali. Do               
konce dubna by měla být výročka celé SUnie.  

Standa eviduje 16 z 23 výročních zpráv. 

ISC by rádi začali. Stanislav apeluje na to, aby to bylo stručné a ne čtení prezentace. 

ISC: Povídá Michal Nečas z ISC CTU in Prague - nejdůležitější - počet aktivních členů se                
minule pohyboval kolem 50 členů, Buddíků bylo 219, počet zahraničních studentů, kteří se             
stali členy je přibližně 780. 

Pořádali orientation week - začlenění studentů, veletrh studiu v zahraničí, International Day +             
Cross campus, veletrh studuj ve světě. 

GALIBI: Ladislav Lázňovský - nejdůležitější - loni proběhly volby, Láďa chtěl pouze dávat             
připomínky z povzdálí. 3 Nejvěrnější se spojili, aby značka nevymřela. Chtějí oslovit, co             
nejvíce lidí - i nejen z LGBT. 

Primární cíl je mít studentské vedení a mladší lidi. Když se nepovede, tak by chtěli vystoupit ze                 
SUnie - chtějí pokračovat jako sdružení z Horní Lomné. Další akce: Bowling, voda, chaloupky,              
výlety, zoo, Prague Pride. Spolupráce s dalšími LGBT spolky. Podpořili kampaň jsme fér -              
manželství pro všechny. 

Sincoolka: Jiří Kapoun - představuje Sincoolku, cca 440 členů, aktivních 20+, celkem utráceli -              
investovali do sítě, páteřní síť, server, výměna switchů 

Změna systému členských příspěvků, rozdělili členství síťové a sportovní, aktivní členství - má             
všechny výhody, zasloužilé členství - věc do budoucna 

Nové vybavení do sportu - nová sauna - už v provozu - kvůli tomu je také zvýšení příspěvků. 

Mají nové vybavení do multimediální místnosti. Měli plno akcí. Mají Toiletnews, kontejner na             
tříděný odpad. 

20:07 odchází Vladimír Vlčák, počet osob s hlasovacím právem 10 

+-FEL Vznikli, připravují akce, nabírají, chtějí být víc vidět. 

IAESTE: Měli 2 různé boardy, dělali nábory, měnilo se funkční období boardu. Hlavní projekt              
jsou zahraniční stáže - stihli domluvit 30 stáží v českých firmách. Průvodce prváka - museli               
tisknout dvakrát kvůli velké chybě. Veletrh iKariéra - dvoudenní akce 178 firem. Potom Den              
iKariéra. Prague Challenge - pro zahraniční studenty 200 - 300 účastníků 

Silicon Hill: 

Jakub Rubáš prezentuje. - jedny volby řádné a doplňovací - posledních 14 dní v roce vedl klub                 
Kuba jako místopředseda. Proběhla XLan Párty, InstallFest, překladatelský maraton, VR Fest,           
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SHOW 2018 + Silicon Hill Strongest Man, Liga ve stolním tenise, oslava 20 narozenin SH,               
Projekt SNT 2018 - pořádali sraz 22 klubů z Evropy, příští bude v Bratislavě, Akce Prvák,                
Vánoční SHtromek. Nezmínil aspirativní projekt Zahrádek. 

Kolem 333 aktivních lidí. 

FIT++: Martin Němec prezentuje. Dařilo se, členská báze se rozšířila na cca 98 lidí. Fakulta               
nám přispěla finančním příspěvkem na propagační materiály, přehoupli jsme se přes 100            
členů. Snažíme se zůstat aktivní. Vlajková loď je Hello FIT! Nadimenzováno na 300 lidí, ale               
kapacita stále nestačila. Hello FIT je přednáška pro nové prváky na FITu. Proběhla FIT Párty.               
Další spousta akcí a spolupráce s fakultou, s +/-FEL a SPA. 

Best Prague: Oliver Sklenár. Přeskakuje úvodní slovo, aby vše stihnul. 29 členů + pozice              
observerů. KeBaAB - upevňují kamarádské vztahy mezi městy z Čech i Slovenska. Unit -              
programovací soutěž - hodně firem, na výběr je backend, frontend, big data. 7 hodin. beER               
trend shop zaměřený na pivo. Pro Besťáky i zahraniční. Summer Course 2018 - lidi jsou               
odevšud - téma vesmír. EBEC 2019 - technická soutěž (jedna z největší v Evropě). 

Fakultní klub BION: Spolek všestranně aktivních lidí - úderná jednotka BIONu, reprezentační            
ples - téma zimní pohádka, v 10 bylo půlnoční překvapení, Kladenský majáles 2018 -              
vystoupili Pokáč. V zimě proběhl vánoční večírek, kde byly různé soutěže. Charitativní            
Vánoční sbírka ve spolupráci s Engineers Prague. Řešili pár nezaplacených členství. Pokles            
členů - někteří se neregistrovali a šel jim internet, tak to neřešili. 

AVC: Proton: 

a) notová osnova 
b) kde mají sklad 
c) O tom co je AVC se můžete kouknout na YT Hello FIT! 

17 členů v roce 2018 z toho 10 aktivních. XLan Párty, kde dělali stream ve spolupráci s AVC                  
SH, Barista roku, čeká je Febiofest, konference Human Level AI, Stream 10 let Coffee source,               
zajímavá akce je také Vítání prváků ČVUT. Tradiční spolupráce s ISC. Další spousta akcí.              
Mají míň členů, hledají prostory, využili FSP. 

eFDrive: Vít Macháček: 

Máme 57 členů, z toho 33 aktivních členů. Politoval, že nebyl zvolen do představenstva klubu.               
Klub pořádal akce spojené s fakultou a dopravou. Nejdůležitější akcí je UZEL, což je              
seznamovací kurz, účastní se ho 20 až 30 organizátorů. Významnější akcí byl eFDrive vláček,              
kde se členové klubu projeli Posázavským pacifikem „vlastním“ motoráčkem. Dále výlet do            
Krumlova, kde měli dobré podmínky od RegioJet. také došlo k vybavení klubovny - dostali              
příspěvek od fakulty, Zasloužili jsme se o otevření studovny pro všechny studenty na Horské              
Hledá se nové vedení. 

 

6 Různé 

Standa říká, jak s ním komunikovat - emailem, telefonicky, nebo na masárně nebo v Dejvicích.               
Něco mu předat? - Kancelář SH, Schránka SUnie na rektorátu. 
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Pokud chce něco předat on? Tak je způsob použít skříňku v NTK jako mrtvou schránku (číslo                
+ kód) - inspirace pro ostatní. 

Interní kluby, Standa bude posílat mailem. Potřebovali by podobu aktuálního registračního           
formuláře kvůli OOÚ, komunikace s kluby, které spí/nespí a nevíme o nich. Kdyby někomu              
chyběl jmenovací dekret, tak směřovat na Standu. Smlouvu o OOÚ by SUnie měla mít              
podepsanou s každým člověkem, který manipuluje s osobními údaji. Smlouva je připravená,            
stačí se ozvat. 

S Jirkou Kapounem dokončují kontrolu hlášení o stavu klubu. Problémy s cash flow zatím              
nejsou, ale nechtějí to odkládat. Podařilo se s Makrem domluvit stříbrné partnerství. Obrat se              
kontroluje kvartálně. Hlavní výhoda je, že máme otevíračku o hodinu dřív a zavíračku později.              
Separátní kasy a vchody. Nakupovat může pouze klub s Účetním střediskem a s finančními              
prostředky. 

Ruby doplňuje: Karta není skenovatelná - tahle karta nepípá čárovým kódem, ale čipem.  

Standa: Karty jsou po domluvě vyzvednutí v kanceláři SH na Strahově. Jednu má předseda              
Pod-O-Lee. Dejvickou kartu má předseda Masařky. Výhledově chce Standa pátou kartu,           
kterou bude mít u sebe. 

Banka: Do složky na drivu je nahrán nejnovější protokol pro čerpatele financí. Pro nového              
člověka se ujistěte, že má přístup do účtu online. Zatím se nepovedlo dostat se k tomu o                 
všech kartách k bance. Pro zrušení i vystavení karty stačí říct Standovi - FIO posílá kartu na                 
bydliště nebo co si nastavíte v internet bankingu. 

O telefony se bude dál starat Pavel Valach. Během pár dalších dnů pošle vyúčtování za leden.                
K prodloužení smlouvy se váže, že jsme ke konci ledna využili částku, co Vodafone dal -                
nakoupili se mobily dualSIM a modemy. Nejdřív se bude ptát kolejních klubů, jestli je tam               
zájem pokud ne, tak se zeptá dalších. Kdyžtak budou na skladu. Jeden telefon by vzal do                
centrály pro pravou ruku projekťáka. Asi vše k zaběhávání. 

Provozní: Blíží se nám Studentský ples, a Lesamáj. Dění na ČZU, kde letos je situace taková,                
že ČZU nepodpoří žádnou akci - končí na Pražském Majálesu v Letňanech. Jak se situace               
vyvine je otázkou. 

K formulářům ještě jedna věc - další krok je papírové podoby formulářů asi na Strahově.               
Roztříděné na nejnovější členy a dřívější formuláře. 

V pátek se bude řešit OOU na Strahově na bloku 7 v 6 hodin. Pavel bude dělat průzkum, jak                   
jsou na tom kluby s IT, Hany bude dělat průzkum, jak jsou na tom kluby s lidmi. 

Honza Mára a spol udělali anketu o dostávání informací na koleji nebo na škole. Máme               
rozvěsit a dát vědět ostatním. 

Verča Huvarová - děkuje za baristy Silicon Hillu a AVC ČVUT. 

Radek Volf - je možnost na příště domluvit letecký simulátor, vláčky a ještě něco. Napíše mail                
do PAR a dá na výběr. 

Pavel připomněl Standovi drobnost. Sešlo se pár lidí kolem Milana Kurky - budou se dělat               
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nové webovky, nový logomanuál, nové anglické logo atd. 

Konec zasedání 21:24 

 

Zapisovatel: Jiří Hanuš 

Ověřovatel: Stanislav Jeřábek 
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